



Call for Papers

The Eighth Annual CAPPAP Conference – Call for Papers

PUBLIC ADMINISTRATION FOR THE 21st CENTURY: CONTINUITY AND CHANGE

The Canadian Association for Programs in Public Administration (CAPPAP) is pleased to announce its eighth annual Research Conference in Public Administration, Policy, and Management. It will be held in Montreal, at **Concordia University**, from **May 23-24, 2019**.

The context in which public administration takes place is changing rapidly. Austerity politics; seemingly perpetual global economic and political crises; the delegitimization of science and expertise; and the politics of recognition and representation, including their populist variants, all have, in one way or another, recentred debates about the role of bureaucracies and bureaucrats in governing and governance. The conference theme aims to bring together researchers and practitioners seeking to understand the implications of these changes for contemporary public administration.

Panels, Individual Submissions, and Posters Welcomed

We invite proposals for panels, papers, and posters that address the broad theme of Public Administration for the 21st Century as well as other topics in the study of public administration in Canada. The conference program also includes a poster session for graduate students. Suggested topics include (but are not limited to) the following:

- Public administration in times of crisis
- Public administration in the post-TRC era
- Diversity and gender mainstreaming
- Representative Bureaucracy
- Building inclusive processes and institutions
- Social movements, activism, and public administration
- Design thinking/Design Justice
- Co-production/Co-creation
- Empathy and emotions in policy and administration
- Shifting public service values

Panel proposals consist of three or four individual papers that focus on theoretical or methodological issues and can be submitted by one individual on behalf of the full panel. Submissions should include a short description comprising: 1) the overall theme of the panel (150 words); 2) an abstract for each paper in the panel (250 words maximum); and, 3) the names/ institutional affiliation/ position/ brief bio of the panel members (100 words).

Individual paper proposals are evaluated based on the significance and quality of the research question, design, methods, data (where appropriate), and implications. They should include: 1) an abstract (maximum 250 words); and, 2) the names/institutional affiliation/position/brief bio of the researcher (maximum 100 words).

Direct all proposals and questions to Dr. Francesca Scala and Dr. Stephanie Paterson at: cappa2019concordia@gmail.com

Deadline for submissions: January 11, 2019.

Stephanie Paterson, PhD and Francesca Scala, PhD
Organizing Committee - CAPP 2019 Annual Conference
Department of Political Science
Concordia University



Appel à communications

Huitième conférence annuelle de la ACPAP – Appel à communications

L'Administration Publique au 21^e Siècle : Continuité et Changement

L'Association canadienne des programmes d'administration publique (ACPAP) a le plaisir d'annoncer sa huitième conférence annuelle en administration, politiques et gestion publiques. La conférence aura lieu à Montréal, à l'Université Concordia, les 23 et 24 mai 2019.

Le contexte de l'administration publique change rapidement. Entre les politiques d'austérité, les crises économiques et politiques mondiales, la délégitimisation des sciences et de l'expertise scientifique ainsi que les politiques de reconnaissance et de représentation (incluant leurs variantes populistes), tous ces facteurs contribuent à façonner les débats sur le rôle des bureaucraties et des fonctionnaires dans la gouvernance politique. Le thème de cette conférence a donc pour objectif de rassembler les chercheurs et chercheuses ainsi que les professionnels et professionnelles dans la quête d'une meilleure compréhension des impacts des changements contemporains sur l'administration publique.

Panels, présentations individuelles et affiches

Nous recevons les propositions de panels, d'articles et d'affiches ayant pour thème l'Administration publique au 21^e siècle, ainsi que tout autre thème se rapportant à l'étude de l'administration publique au Canada. Le programme de la conférence inclus aussi une séance de présentation d'affiches pour les étudiants de cycles supérieurs. Les thèmes suggérés (sans toutefois s'y limiter) sont :

- L'administration publique en temps de crise

- L'administration publique à l'ère post-CVR
- Diversité et parité hommes-femmes
- Bureaucratie représentative
- La construction inclusive de processus et d'institutions
- Mouvements sociaux, activisme et administration publique
- Réflexion architecturale/Configuration de la justice
- Co-production/Co-création
- Empathie et émotions dans les politiques et l'administration publiques
- Mutation des valeurs au sein des services publiques

Les propositions de panels consistent en la présentation de trois ou quatre articles individuels ayant un axe sur les problématiques théoriques ou méthodologiques. Ces propositions peuvent être soumises par une personne au nom d'un panel complet. Les propositions doivent inclure une courte description comportant : 1) le thème général du panel (150 mots); 2) un résumé de chaque article du panel (250 mots maximum); ainsi que 3) les noms/les affiliations institutionnelles/les positions/brèves biographies des membres du panel (100 mots).

Les propositions de présentation individuelles sont évaluées sur la base de la qualité de la question de recherche, de la configuration, de la méthodologie, des données (lorsque approprié) et des conclusions. Les propositions doivent inclure : 1) un résumé (250 mots maximum); ainsi que 2) le(s) nom(s)/affiliation(s) institutionnelle(s)/position(s)/brève(s) biographie(s) de(s) chercheur(s) (maximum 100 mots).

Toutes les propositions et questions reliées à la conférence peuvent être envoyées à l'adresse: cappa2019concordia@gmail.com

La date limite pour soumettre une proposition est le 11 janvier 2019.

Stephanie Paterson, PhD et Francesca Scala, PhD
 Comité organisateur --ACPAP 2019 Conférence annuelle
 Département de Science politique
 Université Concordia